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Plats och tid: Leoparden i Kisa kl. 14.00-17.00 
Beslutande: Se separat deltagarlista 

Majlis Johansson 
Agneta Adolfsson 
Lena Johansson 
Matts Järgården 
Lennart Samuelsson 
Helen Larsson 
Gunnel Laine 
David Wenhov 
Christer Segersteen 
 
 

Övriga deltagande: Se separat deltagarlista 
Gudrun Näs 
Erik Björklund 
 
 
 
 

Utses att justera: Helen Larsson  

Justeringens plats 
och tid: 

 

Sekreterare:  
……………………………………… 
 
Margrit Hensler 

Paragrafer: 
 

1-8 

Ordförande:  
……………………………………… 
 
David Wenhov 

Justerande:  
……………………………………… 
 
Helen Larsson 

 
……………………………………… 
 
 

 ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ: Rådet för äldre och funktionshinderfrågor 

Sammanträdesdatum: 2022-09-08 

Anslags uppsättande:  Anslags nedtagande:  

Protokollets 
förvaringsplats: 

Kommunkontoret, Vård- och omsorgsförvaltningen 

Underskrift:  
……………………………………… 
 
Margrit Hensler 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
  
  

 

§ 1.  
Mötets öppnande och val av ordförande 
Ordförande David Wenhov hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat.  
 
§ 2.  
Val av justerare 
Till justerare utsågs Helen Larsson 
 
§ 3.  
Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med kompletteringen övriga frågor. 
 
§ 4 Föregående protokoll 
Godkändes 
 
§ 5  Frågor från medlemsorganisationer 

a) Utredning om LSS-verksamhetens framtid. 
Alexander Berglund, Verksamhetschef för området Funktionsstöd berättade om 
resultat av utredningen och utvecklingsområden kompetens, samverkan, ansvar 
som utredningen som bla visar på Sinnesverkstadens behov av lokaler. Alexander 
berättade om hur man nu arbetar för ombyggnation. Rådet efterfrågar den 
utredning som föredrogs för nämnden, Alexander tar med sig den begäran och  
handlingen kommer överlämnas till rådet. 

b) Hur det ser ut i Kinda vid livets slutskede -IVO har uppmärksammat att det finns 
brister i Sverige. 
Hemsjukvårdens chef Liselott Sjöstrand Nilsson föredrog hur det fungerar i Kinda 
gällande Länsansluten hemsjukvård och palliativ vård. Rådets Ledamöter ställde 
även frågor till Liselott som besvarades. 

c) Träffpunkter - hur fungerar verksamheten nu och vilka planer finns för framtiden? 
Vad händer till nästa möte? Rådet vill på nästa möte träffa företrädare för 
träffpunkterna som kan berätta om hur det har gått utifrån planerna tex att 
samarbeta med studieförbunden. Rådet framhåller vikten av tillgänglig av social 
samvaro för god livskvalitet och hälsa. 
 

 Kaffeprat- att det är viktigt att rådet finns kvar men föranleder ingen direkt åtgärd i  
 då mötets gemensamma snabbanalys visar att föreningar vanligtvis representeras.  
 

d) Budget för VON 2023 Besparingar och satsningar? 
En viktig bit i budgeten är att förstärka medlen för bemanning med 8 miljoner 
plus 1,5 miljoner till prioriteringar. Förbättringar ska göras inom förvaltningen så 
att det motsvara en effektivisering om 1%.  
Rådet pratade om vikten av att överbrygga ev språkbarriärer som kan finnas 
initialt och tillvarata de som vill arbeta inom vård– och omsorg. 

e) Parkering vid Kindagård 
Rådet vill att det ska vara P-skiva istället. Rådets organisationer har gjort vad man 
kan för att lyfta frågan ett antal gånger, Christer Segerstéen tar frågan vidare.  

 
 
§ 6 Rapport från de politiska  nämnderna 
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Kommunstyrelsen – Christer Segerstéen 

Samhällspåverkan är omfattande, ökade kostnader för privatpersoner och företag, 

ökade priser på livsmedel och höjda energipriser. Kommer sannolikt att påverka 

medborgare och andel familjer med ekonomiskt bistånd riskerar att öka. Kostnaderna 

för kosten kommer att öka men det hanterar man.  

SKRs skatteprognos i augusti visar på en ökad skatteintäkt med 6 423 tkr jämfört med 

prognosen från 2022-06-23 för Kinda. 

Kommunen har 100 milj i lån och har de två sista åren amorterat av 20 milj årligen. Ny 

skola ska byggas i Rimforsa och framöver behöver det satsas på ytterligare boende för 

äldre. Flyttningsnettot fö rkommunen visar på plus  tolv invånare i kommunen och 

mindre födelseöverskott. 

Stångådalsbanan kan komma att påverkas negativt om man lägger Tannefors som 

slutstation för järnvägen i Linköping. Valdeltagandet är relativt sett högt i Kinda. 

 

Bildningsnämnden – David Wenhov 
Viktig fråga är förskola i Kisa, utifrån bland annat det  faktum att Tornhagens förskola 
inte kan användas. Antal barn ökar och barnkullarna går från 100 till 150 kommande år. 
Utmaningar inför 2023 är att det finns elever som inte kommer till skolan och ungdomar 
(upp till 25 år) som vare sig arbetar eller studerar.  
 

 Samhällsbyggnadsnämnden – tf Christer Segerstéen 

Tornhagens förskola har mögel, barn och föräldrar är informerade och ett tillfällig 

lösning för barnen har skapats i Kisa.  

Beslut att inte gå med i RTÖG, vad  innebär det för kommunen? Kinda är bra på att 

släcka bränder men förebyggande arbete är vi mindre bra på. 

Dialog är inledd med samhällsbyggnadsförvaltningen. Rimforsa förskola byggs nu med 

120 nya platser. 

 

§ 7 Övriga frågor  

● Färdtjänst  

● Kommande möte: OBS Mötet den 22/11 flyttas fram en timme till kl 15-18 så att 

politikerna kan delta. 

● Information om att Anhörigföreningen upphört och därmed inte längre ingår i 

rådet. 

 

§ 8 Avslutning 

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
 


